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1

Site preperation :

Supplying materials, machines, tools and manpower to remove the collapsed inspection hatches, concrete parts and 

damaged pipes... with the rubble being transported to the areas specified by the site engineer. 

The price includes the implementation of excavation works for the new concrete manholes

All work shall be done as instructed by Blumont engineering team

الموقع اعداد

الموقع مهندس يحددها التي المناطق إلى الركام نقل مع..  التالفة والأنابيب الخرسانية والأجزاء المنهارة التفتيش فتحات لإزالة والعمالة والأدوات والآلات المواد توريد .

الجديدة الخرسانية التفتيش غرف حفر أعمال تنفيذ السعر يشمل

فريق لتعليمات وفقًا الأعمال جميع تنفيذ يتم أن يجب  Blumont الهندسي

71 No.

2

Manholes:

Supply tools, machines, laborers, and materials and excavations in all types of soil including rocky layers, with variable 

depth according to the ground level,leaving a distance of 20 cm below the (outlet of the pipe),

(1mX1 m) internal manholes dimension, with walls and floors  thickness 20 cm,  variable  height from 200cm to 250 cm 

according to the level below the old pipes.

Casting  by reinforced concrete rate cement 350 kg/m3, and reinforcement  for walls on 2 layers of 7&10mm in both 

directions and fixing steel ladder every (30cm), diam 12mm/L=40cm

The work is to be done according to the instructions of the site enginee

---------

التفتيش غرف :

سم 20 مسافة ترك مع ، الأرض مستوى حسب متغير بعمق ، الصخرية الطبقات ذلك في بما التربة أنواع جميع في والحفريات والمواد والعمال والآلات الأدوات توريد  

(الأنبوب مخرج) تحت  ،

القديمة الأنابيب أسفل المستوى حسب سم 250 إلى سم 200 من متغير ارتفاع ، سم 20 والأرضيات الجدران سماكة ، (م 1×  م 1) الداخلية التفتيش غرف أبعاد .

30) كل   سلالم تثبيت ويتم, متر/ مم 10 قطر قضبان 7  الاتجاهين وفي طبقتين على فقط الجدران  تسليح يتم ، 3 م/  كجم 350 بمعدل المسلحة بالخرسانة الصب  

سم 40=   السلم عرض, مم 12 بقطر الحديد من  (سم

الموقع مهندس تعليمات وفق العمل يتم

71 No.

3

Cover of the manholes:

Implementation of Rikar cover with dimensions 140 cm * 140 cm thickness 20 cm, reinforced concrete with a cement ratio 

of 350 kg / m 3 and it is armed with a 6&12 mm/m,  in both directions and on two layers.

With the introduction and installation of a cast iron cover consisting of a fixed section that is installed within the concrete, 

its dimensions are 70 cm * 70 cm. It contains a circular movable section with a diameter of 50 cm so that the total weight 

of the two parts is not less than 60 kg.

The work is carried out according to the instructions of the supervising engineer, and the price includes the installation of 

the concrete cover in its appropriate location..

----------

التفتيش غرف غطاء

الاتجاهين كلا في م/  مم 12 و 6 بقطر ومسلحة 3 م/  كجم 350 اسمنتية بنسبة مسلحة خرسانة ، سم 20 سماكة سم 140*  سم 140 بأبعاد ريكار غطاء تنفيذ  

طبقتين وعلى .

بقطر متحرك دائري مقطع على تحتوي. سم 70*  سم 70 ابعاده تبلغ ، الخرسانة داخل مركب ثابت مقطع من يتكون الزهر الحديد من غطاء وتركيب استحداث مع  

كجم 60 عن للجزئين الإجمالي الوزن يقل لا بحيث سم 50 .

المناسب موقعه في الخرساني الغطاء تركيب السعر ويشمل ، المشرف المهندس تعليمات حسب العمل يتم .

71 No.

4

PVC Pipe: 

Providing and installing PVC pipes in diameter ranging from 10 inches, one of the best types in the local market, 

according to my opinion of the site engineer.

All main pipes entering and leaving the inspection room shall be replaced with a distance of not less than 1.5 m from each 

side and according to the opinion of the site engineer.

The pipe is also connected inside the manhole during implementation to ensure that the water flow does not stopThe 

price includes excavation and backfilling works of the aforementioned pipes from and to the manholes.

البلاستيكية الأنابيب :

انابيب وتركيب تقديم  PVC الموقع مهندس رأي حسب المحلي بالسوق الانواع افضل من الضغط عالي  انش 10 بقطر .

الموقع مهندس رأي وبحسب جانب كل من متر 1.5 عن تقل لا بمسافة التفتيش غرفة الى والخارجة الداخلة الرئيسية الانابيب جميع استبدال يتم .

المياه تدفق توقف عدم لضمان التنفيذ أثناء التفتيش فتحة داخل أيضًا الأنبوب توصيل يتم  .

التفتيش غرف وإلى من أعلاه المذكورة للأنابيب والردم الحفر أعمال السعر يشمل

300 ML

Total Amount in USD

Financial Offer: Rehabilitation of the collapsed manholes in sewerage network in phase 3&5 in Al Hol Camp-NES

ي  القطاع : العرض المالي
 
ي شبكة الصرف الصحي ف

 
ق سوريا (5)الثالث و القطاع  (3)تأهيل الفتحات المنهارة ف ي شمال الشر

 
ي مخيم الهول ف

 
الخامس ف

NOTE:

1.  Our organization has the right to reject any above mentioned items when delivered by the contractor in case if the quality of the item is not meet our spesifications and required quality and to request a 

better quality.

2.  Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.

3.  Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.

4.  The Service must be delivered to Al-Hol Camp as per the instruction of Our Organization's Supervisor .

5.  The offered Price includes, transportation, loading & unloading and any other cost to deliver service to Al-Hol Camp.
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Name of Signatory    :……..............................................................

Name of Bidder       :…...................................................................

Date and Signature       :…............................................................

: ملاحظة

ي مواصفاتنا والجودة المطلوبة وأن يطلب جودة أفضل. 1 ي حالة إذا كانت جودة العنصر لا تلب 
 
.يحق لمنظمتنا رفض أي عناصر مذكورة أعلاه عند تسليمها من قبل المقاول ف

ي جدول الكميات. 2
 
اء الكمية الكاملة المذكورة ف .منظمتنا ليست ملزمة بشر

كة. 3 كة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بي   أكثر من شر .المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شر

وع للمنظمة . 4 ف المشر ي مخيم الهول وحسب خطة المقدمة من قبل مشر
 
.يتم تقديم الخدمة المذكورة اعلاه  ف

ي مخيم الهول. 5
 
.ألاسعار المقدمة يشمل جميع المصاريف من نقل و تحميل و تقديم الخدمة ف
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